
Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  
11.september 2019 kl. 18.30-20.30 

 

Husk mødet afholdes på Roskilde Tekniske Skole, Pulsen 2, 4000 Roskilde. 

Gå efter skiltene til elevadministration. Så tager Kirsten imod os og har en sandwich klar til os. 

 

Deltagere: 
Lars Peter Nielsen, Annemette Laurberg Rosen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård 
Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, Mette Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Louisa 
Henriksen, Ole Valdau, Tina Fuglsig Laurdisen, Trine Nissen, Ronnie Hansen, Kirsten Bach, Lotte 
Jensen,  
 
Afbud: Elevrådsrepræsentanterne deltager ikke ved dette møde 
Louise Damgård Hansen, Ole Valdau, Ronnie Hansen, Lotte Jensen, Louisa Henriksen 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat (2 min) 
Godkendt 
 

2. Roskilde Tekniske Skole v. Kirsten Bach (Ca. 1 time). 
 

• Information om Erhvervsuddannelser(EUD) 
 

• Roskilde Tekniske Skoles tilbud til folkeskolerne 
 

Mange forskellige tilbud til grundskolerne: Innovation (DUR), Oplevelsesdag, 
Brobygning, Åben skole, Vælg med hjertet, Besøg + trailer, Introduktionskurser, 
Valgfag, SKILLS 

 
• Rundvisning på Roskilde Tekniske Skole. 

 
3. Nyt om Elevrådet (2 min). 

 
• ALR informerer kort fra årets første elevrådsmøde  
• Line Bach Grenich 9u (formand), Althina Mûslija 8t (næstformand) 
• Hvordan kan elevrådet hjælpe med at alle børn har lyst til at komme I skole? 

 
4. Procedure for valg af nyt bestyrelsesmedlem blandt suppleanterne (5 min) 

Mette Buhl har trukket sig, så en suppleant skal vælges. Steven vil gerne med i bestyrelsen 
– vi sætter punktet på næste møde igen, da Louisa ikke er med i dag.  
 

5. Skolen har lagt billet ind på + Dig arrangement (Se vedhæftet fil) (10 min) 
• Hvad siger SB-medlemmerne til denne mulighed? 

Bestyrelsen synes, at det er en god idé. 
• Forslag til fokusområder ved arrangementet. 

I. Gøre børnene mere ”robuste” – og i samme moment også forældrene. 
Tidens trend er, at flere børn bliver angste. 

II. Betydningen af at sport er vigtig for livskvaliteten 
III. Digital dannelse 



IV. Inklusion – hvordan støtter forældrene op om nye elever.  
V. Ønske om, at det tema der vælges, kunne være til gavn for alle 

elever/forældre, også dem vi ved der ikke dukker op til mødet.  
 

• Den videre proces, hvis Kr. Hyllinge Skole får tilbuddet om et + DIG arrangement. 
Hvis vi får arrangementet, tænker vi videre over hvilket foredrag der kan være 
relevant for flest. 

 
6. Økonomi – 5 min. 

• Info om budgethøringsfasen 9.oktober til 28.oktober v. ALR 
Skolebestyrelsesmøde 24. oktober kl. 18.30-19.30. her laves høringssvar.  

 
7. Ny mødedato for SB mødet i oktober og fokusområder for mødet (10 min) 

Mødet ændres fra torsdag den 10.oktober til tirsdag den 8.oktober 18.00-20.00 
Dette da Centerchef Helle Dydensborg, vicekommunaldirektør Kristina Koch Sloth samt 
udvalget for Børn og Ungdom har mulighed for at deltage ved dette møde i tidsrummet 
18.00-19.15. 
 

• Indkredsning af fokusområder for SB-mødet den 8.oktober. 
I. Ombygning af udskolingen – her også henvise til Skolevisionen, hvor de skriver, 

at der skal være spot på udskolingseleverne, gode læringsmiljøer og dermed en 
vision for, hvordan vi holder på eleverne i overbygningen, så de ikke smutter til 
skoler i Roskilde. Efter medarbejderinput 25. september (afdelingsmøde 
udskolingen), laver Annemette og Lars Peter en dagsorden til mødet 8. oktober, 
hvor udvalget kommer på besøg. 

II. Skole- og forældre i Lejre kommune (skolebestyrelsens rolle) 
III. Økonomien 
IV. Folkeskolereformens ændringer og udmøntning af disse på skolen. 

 
8. Medarbejdertrivsel – Orientering 10 min. 

• SFO og Klub: Ole er fraværende, vi venter til næste gang 
• Undervisning: Fraværet blandt kolleger fylder hos dem der er tilbage. God stemning 

generelt i medarbejdergruppen, og også omkring Annemette.  
• Fraværsstatus: 3 langtidssygemeldte der alle er på vej tilbage. Ledelsen vil 

fremadrettet have ekstra fokus på de tilbageværende i teamet.  
  

9. Nyt fra skole/SFO/bestyrelsesformand – 10 min 
• Tilbagemelding fra Vej og Park Møde medtrafikfolk: Lars Peter har skrevet til 

kommunen og til vejdirektoratet. Begge har svaret, at de har modtaget mailen, men 
også at det ikke er noget der tages op lige nu. Har ønsket et møde, men afventer 
tilbagemelding. 

 
10. Eventuelt: 

• Nantes-projektet: Nuværende 7. årgang har udveksling med en klasse fra Nantes, 
de kommer på besøg i uge 40, og planen er, at 7. årgang næste år skal på lejrskole 
til Nantes. 48 franske skoleelever kommer med lærere. Sagnland, sportsdag og tur til 
København.  
 

11. Punkter til fremtidige møder  
 

 
 


